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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 15504/29.05.2024 
 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 29 mai 2024 

 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 36 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din 
cadrul consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și 
servicii publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează 
a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal 
al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a 
consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 305/23.05.2024  și ordinea de zi a 
ședinței a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare 
către mass-media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 119/27.05.2024 privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean nr. 68/15.03.2022 privind aprobarea documentației de proiectare faza Proiect 
tehnic actualizat, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici ai investiției precum 
și aprobarea contribuției financiare a Județului Timiș la finanțarea investiției derulate în 
cadrul proiectului “Construirea a 3 locuințe protejate și reabilitare și dotare și extindere 1 
Centru de zi Periam” cod SMIS 119772. 

2.  Proiect de hotărâre  nr. 120/28.05.2024 privind aprobarea rectificării nr. 3 a bugetului 
local al județului Timiș pe anul 2024 

3. Proiect de hotărâre  nr. 121/28.05.2024 privind aprobarea studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “Centrul de Zi pentru Persoane 
Adulte cu Dizabilități Lugoj” 

4. Proiect de hotărâre  nr. 122/28.05.2024 privind aprobarea documentației tehnico – 
economice ”Studiu de soluție aferent Etapei I: ”Lucrări de tip renewal” din cadrul 
Componentei B:  Reșița Nord - Voiteni (definită în ghidul PNRR: lucrări de reînnoire 
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infrastructură feroviară pentru secțiunea Reșița Nord  - Voiteni), parte a contractului de 
servicii de ”Elaborare a Studiului de prefezabilitate, a Studiului de fezabilitate, întocmire a 
documentației tehnice pentru achiziție proiect tehnic și execuție, întocmire a documentației 
în vederea obținerii finanțării proiectului în cadrul PNRR sau prin orice alt program de 
finanțare din ciclul financiar 2021-2027, în vederea realizării obiectivului de investiție 
”Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord – Timișoara Nord cu extensie 
Voiteni – Stamora Moravița frontieră” 

5. Proiect de hotărâre  nr. 123/28.05.2024 privind aprobarea Acordului de asociere în 
vederea implementării Etapei I: ”Lucrări de tip renewal” din cadrul Componentei B:  Reșița 
Nord - Voiteni (definită în ghidul PNRR: lucrări de reînnoire infrastructură feroviară pentru 
secțiunea Reșița Nord  - Voiteni), parte a obiectivului de investiție ”Reabilitare/Modernizare 
infrastructură feroviară Reșița Nord – Timișoara Nord cu extensie Voiteni – Stamora 
Moravița frontieră”Proiect de hotărâre  nr. 123/28.05.2024 

Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței  cu aceste 5 puncte.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Moș Cristian-Alin, Idolu Iulian-Daniel, Calescu Mihaela-Maria. 
 
Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Moș Cristian-Alin, Calescu Mihaela-Maria, Dobra Călin-Ionel.  
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

spre aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 13.05.2024. 
  Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu  30 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Moș Cristian-Alin, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, 
Hiticaș Marius.  
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De asemenea,  vă supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare 
din data de 20.05.2024. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu 30 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Micicoi Cornelia-Elena, Moș Cristian-Alin, Hiticaș Marius, Calescu 
Mihaela-Maria.  

 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 107/17.05.2024 privind 

aprobarea Criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de 
locuință și în repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, construite de 
către Agenția Națională pentru Locuințe în Comuna Giroc. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului(ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă îmi permiteți, domnule președinte de ședință, aș vrea să spun că, deși 

dumneavoastră spuneți că a fost discutat și avizat în comisiile de specialitate, totuși ar trebui 
să vorbim puțin și despre istoricul acestui proiect de hotărâre.  
 Astfel, el a fost discutat în comisiile de specialitate și adoptat  în plenul consiliului 
județean în 26 aprilie 2024. La acea dată, dacă vă amintiți, pentru că ați fost și 
dumneavoastră prezent, eu am intervenit și intervenția mea se poate vedea în stenograma 
ședinței, spunând că nu mai intervin pe acest proiect de hotărâre dar va fi respins de către 
minister întrucât nu este conform cu legislația în vigoare, iar acest lucru chiar așa s-a 
întâmplat și astăzi avem în dezbatere acest proiect de hotărâre.  
 După ce am aprobat hotărârea 39 în  28 februarie 2024 aceasta a fost trimisă la 
ANL în 13 martie 2024 și înregistrată cu nr. 52736. La o zi după ce a fost înregistrată la 
minister ni s-a transmis acest răspuns, prin aceeași adresă,  și ne spune: ” vă rog să vă 
conformați pentru că nu v-ați încadrat în prevederile legislației în vigoare”. 
 Întrebare: având în vedere ce se scrie în referat și în raport – că lucrările la 
construcția locuințelor ANL sunt în curs de finalizare – care este motivul că noi am reușit să 
punem în dezbatere acest proiect de hotărâre după 75 de zile? 
 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
 Domnule director Radu Șerban vă rog să veniți la microfon pentru a putea 
răspunde domnului consilier Bădina.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 

 Și ca să fiu mai concis, până vine domnul Radu Șerban, ei ne răspund într-o zi, iar 
noi supunem dezbaterii proiectul de hotărâre care trebuie modificat după 75 de zile.  
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Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
 Domnul director Radu Șerban vă poate răspunde în detaliu. Ce pot eu să  vă spun 
este că noi am încercat și ne-am propus să finalizăm toată etapa de avizare și de propunere 
a criteriilor înainte de a fi gata toate lucrările acolo. Deci, suntem în termen. Am lucrat în 
paralel și nu putem spune că șantierul este gata și noi nu avem criteriile.  
 
 Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Domnule președinte de ședință, răspunsul dumneavoastră nu mă satisface deloc.  
 Întrebarea era: dacă ministerul dă un răspuns și ne atrage atenția:  ”rectificați din 
nou hotărârea că este neconformă!”, într-o zi ne dă răspunsul și ne atrage atenția asupra 
competenței, noi rectificăm proiectul de hotărâre după 75 de zile. De ce a trebuit să 
așteptăm atâta timp? Aceasta este întrebarea.  
 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  
 Bună ziua,  
 Dacă îmi permiteți, aș vrea să spun că la vremea respectivă, în  luna februarie a 
anului  2024, potrivit prevederile legale, am venit cu proiectul de hotărâre privind propunerile 
de aprobare a criteriilor.  
 Tot la vremea respectivă, Legea 152/1998 a ANL-ului avea anumite prevederi 
legate de faptul că cei care pot să depună cererile trebuie să fie de pe raza UAT Giroc 
ținând cont de faptul că imobilele respective se află pe raza unității administrative 
respective.  
 Direcția de patrimoniu din cadrul Consiliului Județean Timiș, a făcut demersurile și  
a promovat un proiect de hotărâre de guvern prin care a propus modificarea acelor 
prevederi ale legii. Lucru care, de 30 de ani, nu s-a întâmplat și este pentru prima dată când 
a apărut o hotărâre de guvern ca urmare a unei propuneri făcută de un aparat de 
specialitate din cadrul unei instituții publice și discutăm la nivelul județului Timiș.  
 În aceste condiții, termenul pe care îl spuneți dumneavoastră nu este relevant. Noi 
am trimis după ce s-a aprobat hotărârea de guvern și vorbim de HG 1257/2024 prin care s-a 
modificat Legea 152/1998 

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Numai puțin domnule director, dar HG nr. 1257 este din decembrie 2023 motiv 

pentru care în februarie am modificat-o. Deci, HG 1257 este din decembrie  2023.  
Haideți să nu căutăm scuze pe hotărâre de guvern. Este din decembrie 2023 și nu 

2024.  Am avut în februarie hotărârea cu prevederile HG 1257 din 2023 și nu așa cum 
spuneți dumneavoastră din 2024.  

 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Da, și care a fost trimisă la București și a venit înapoi potrivit adresei pe care am 
discut-o în comisii, știți foarte bine despre ce am discutat. În consecință, am venit acum în 
fața dumneavoastră cu acest proiect prin care să se aprobe criteriile potrivit prevederilor și a 
ceea ce ni s-a comunicat de la Ministerul Dezvoltării.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Corect. Aveți perfectă  dreptate.  Dar, repet, răspunsul de la minister a venit într-o 

zi, rectificați din nou competența, reveniți la competență și trimiteți-ne urgent răspuns pentru 
că altfel  nu va fi avizat favorabil, iar noi dăm răspuns după 75 de zile fără să avem un temei 
legal în acoperirea acestui termen.  
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 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Una este să dăm răspuns ca și adresă și alta este să venim în fața plenului 
consiliului județean. Plenul nu se face în fiecare zi. 

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, dar de atunci și până acum am avut patru ședințe de plen.  

  
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 

 Domnule Bădina, haideți să continuăm . Eu înțeleg ce spuneți dumneavoastră dar 
dacă eram în situația în care locuințele erau finalizate și trebuiau soluționate acele solicitări 
puteam să venim și într-o ședință extraordinară. Știți că am avut chiar și două ședințe 
extraordinare în ultimele două săptămâni. 
 Nu suntem în situația în care avem presiunea timpului, lucrările sunt încă în 
desfășurare și abia spre sfârșitul anului se vor putea aloca aceste apartamente.  
  
 Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 O scuză de profesioniști.  
 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
 Eu nu vreau să critic colegii de la patrimoniu. Ba din contră, aș vrea să-i felicit că au 
reușit modificarea legii, astfel încât, pot accesa medici rezidenți din întregul județ Timiș, iar 
pe legea veche și pe vechile criterii puteam să alocăm aceste apartamente doar medicilor 
rezidenți cu domiciliul în comuna Giroc.  
 Cred că merită felicitați și nu criticați colegii mei. Apartamentele încă nu sunt gata. 
Noi avem criteriile aprobate în luna mai. Deci, chiar nu văd ce sens are să dezbatem dacă 
s-a trimis într-o zi, într-o săptămână sau într-o lună niște adrese.  
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, este o scuză specifică a aparatului.  

  
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 

 Domnul Bădina v-am lăsat să spuneți tot ce ați dorit.  
   

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Îmi permiteți să închei intervenția? 
 Dumneavoastră, domnule președinte de ședință, spuneați că nu este o grabă 
pentru că nu sunt gata. Atunci de ce am dat prima hotărâre în aprilie 2023? Deci cu un an 
de zile în urmă am dat acea hotărâre. De ce era o grabă? 
 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
 Domnul Bădina astfel de discuții își au rostul în ședințele comisiilor de specialitate. 
Acolo puteți intra în toate detaliile.  
   

Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului 

Da, aceste întrebări mi le puteați adresa în ședința comisiilor de specialitate dar, din 
păcate,  nu mi le-ați adresat. Îmi pare rău.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 

 În ședința comisiei am adresat aceste întrebări dar, probabil, performanța și 
eficiența de comunicare din online nu este întotdeauna binevenită.  
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 În schimb, în ședință  am atras atenția să comunicați la minister  pentru că ei ne 
dau un aviz  pe HCJT nr, 38/28.02.2024.  
 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Da, dar condiționat.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Iar faceți o greșeală. Eu vă felicit pentru ceea ce faceți, domnule director. 

Dumneavoastră spuneți condiționat,  dar condiționat pe Hotărârea nr. 38/28.02.2024. Știți ce 
spune această hotărâre? Spune: ”…privind solicitarea de trecere a unui bun imobil din 
domeniul public al statului Român în domeniul public al…”  

 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  
 E vorba de Hotărârea nr. 39. Este o greșeală în adresa venită de la minister și am 
discutat telefonic despre această chestie.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Păi așa spuneți. Este o eroare.  
 

 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Da, dar eroarea nu este făcută de colegii de la consiliul județean. Eroarea este 
făcută de minister.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Eu n-am spus că este greșeală făcută de colegii din consiliul județean.  
 

 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Și vreți să repar eu greșeala făcută de minister?  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Nu vreau să discut în contradictoriu cu dumneavoastră.  
Eu, ca să dau un vot, citesc foarte amănunțit documentele anexe, iar în 

documentele anexe spune că ministerul avizează favorabil, după modificări, hotărârea 
38/28.02.2024. Este o eroare materială?  

 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Este o eroare materială la nivelul Ministerului Dezvoltării și nu la nivelul Direcției de 
administrare a patrimoniului. 

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Am spus eu că este eroarea direcției? Nu.  
Eu am spus că în documentația anexă avem de a face cu două erori materiale, iar 

astăzi votăm sub această rezervă să îndrepte și ministerul aceste erori materiale.   
 

 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Acest lucru se poate face printr-o simplă adresă.  
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Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte de ședințe aș dori să intervin câteva secunde.  
Eu am mai spus în plenul consiliului județean că acest Minister al Dezvoltării de 

multe ori ne încurcă.  Sunt de aceeași părere cu dumneavoastră că cei de la patrimoniu și-
au făcut treaba ca să putem merge mai departe.  

Bine ar fi dacă, unele adrese sau alte aprobări, am putea să trecem peste ele 
pentru că, în afară de faptul că ne încurcă și ne cer tot timpul precizări și clarificări, nu ne 
ajută cu nimic ca să facem și noi un acoperiș deasupra capului oamenilor de care avem 
nevoie în zonă: medici, profesori, oameni care nu au o locuință corespunzătoare.  

De aceea, cred că ar fi bine să trecem la vot ca să continuăm ședința.  
În final, îmi mențin aceeași părere: de multe ori Ministerul Dezvoltării ne încurcă în 

loc să ne ajute.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnule Mihăieș, nu știm cum a fost trimisă solicitarea noastră către minister. 

Poate a fost tot cu 38. Haideți să trecem peste asta.  
 

 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Solicitarea noastră a fostă făcută pe 39.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, dar nu am văzut-o. Vă cred pe cuvânt. Dumneavoastră domnule director sunteți 

un om serios și nu mă îndoiesc de dumneavoastră.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Pentru că suntem la acest subiect legat de locuințele pentru tineri și pentru 

specialiștii în sănătate, aș dori să adresez o întrebare și răspunsul aș vrea să-mi fie 
comunicat prin email sau publicat pe tabletă, dacă Hotărârea nr. 59 cu privire la locuințele 
pentru specialiștii în sănătate au primit aviz favorabil după amendamentele pe care le-am 
făcut eu.  

 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Hotărârea 39 sau 59?  
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Hotărârea 59 am spus.  
 
 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Hotărârea  59 se referă la tineri specialiștii în sănătate. 
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, și doresc să știu dacă s-a primit aviz favorabil. 
  

 Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 
patrimoniului  

Acest lucru este cu totul altceva.  
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
 Asta am întrebat și eu.  
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 Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
 Domnul Mihai Crista, care ține locul domnului secretar general al județului la 
această ședință, a notat solicitarea domnului Bădina. Răspunsul formulat va fi ccomunicat și 
urcat pe tablete. 
 Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 

  Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore și o abținere din partea doamnei consilier județean Samoilă Elena. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Hiticaș Marius. 
 

 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 108/17.05.2024 pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 206/2016 privind aprobarea dării 
în administrare a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, 
către unele instituții publice de interes județean. 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
  Se propune darea în administrare a imobilelor situate în Parța, înscrise în Cartea 

funciară nr. 402973 Parța, având destinația - Punct Muzeal Parța, pentru realizarea operării 
obiectivului de investiții realizat. 

  Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații 
și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Calescu Mihaela-Maria, 
Hiticaș Marius.  

 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 109/17.05.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 142//28.06.2023 privind 
declanșarea  procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică 
“Modernizare DJ 593B Parța - Petroman“. 
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Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
   Urmare realizării documentațiilor cadastrale individuale, în vederea realizării 

obiectivului de utilitate publică “Modernizare DJ 593B Parța - Petroman“, s-au constatat 
diferențe de suprafețe fiind necesară modificarea listei imobilelor afectate de expropriere. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație 
publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare 
regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?     
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
O singură observație aș dori să fac: la ședința de comisie ni s-a spus că au fost 

identificați alți proprietari și nu era vorba de diferențe de suprafețe.  
Tind să cred că acesta este adevărul pentru că între timp s-au schimbat proprietarii.   
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Ideea este să face drumul cât mai repede pentru că cine știe câți proprietari se vor 

mai perinda pe acolo și ne încurcă să facem odată acel drum.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra 
Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre 
(verbal), Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Danielescu Aura-Codruța, Țecu Alexandra-Viviana, Hiticaș Marius. 

 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 110/17.05.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 162/19.07.2023 privind solicitarea 
de trecere a unor bunuri imobile, din domeniul public al Orașului Ciacova, în 
domeniul public al Județului Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Pentru continuarea realizării obiectivului de investiție publică “Modernizare DJ 593 

B Parța - Petroman“ s-a constatat că lista inițială cu imobilele solicitate de la orașului 
Ciacova nu corespunde cu lista actualizată, prin urmare trebuie să fie concordanță între 
realitatea din teren cu cea din documentele întocmite în acest sens. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore (verbal). 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra.  

 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 111/17.05.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 161/19.07.2023 privind solicitarea 
de trecere a unor bunuri imobile, din domeniul public al Comunei Parța, în domeniul 
public al Județului Timiș. 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Pentru continuarea realizării obiectivului de investiție publică “Modernizare DJ 593 

B Parța - Petroman“ este nevoie ca și alte imobile decât cele cuprinse în hotărârea inițială, 
aflate în domeniul public al comunei Parța, să treacă în domeniul public al Județului Timiș. 

 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au voat: Țecu Alexandra-Viviana, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra.  

 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 77/04.04.2024 privind 

modificarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiș. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Se propune modificarea componenței comisiei prin înlocuirea unui membru al 

comisiei, reprezentant al Direcției de Sănătate Publică, respectiv doamna doctor Silberberg 
Kalliope-Mădălina în locul domnului doctor Stoica Horia-Spartacus. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și 
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cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia 
pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal). 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Țecu Alexandra-
Viviana.  

 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 112/17.05.2024 privind 

stabilirea salariilor de bază pentru angajații Teatrului pentru Copii și Tineret „Merlin” 
Timișoara, care fac obiectul Sentinței civile nr. 857/PI/22.06.2023. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Prin sentința civilă menționată, consiliul județean a fost obligat să alinieze salariile 

unor angajați de la teatru la nivelul celor de care beneficiază angajații din direcțiile de 
Prestări Servicii și evidență. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru administrație 
publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare 
regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Popescu Marin.  
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 113/20.05.2024 privind 

aprobarea situațiilor financiare anuale la data de 31.12.2023 ale societății Service 
Cons Prest S.R.L. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
În calitate de acționar unic al societății, consiliul județean aprobă sitațiile financiare 

ale societății. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
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învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore și două abțineri din partea domnilor 
consilieri județeni Dobra Călin-Ionel, Bădina Nicu . 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Țecu Alexandra-
Viviana, Hiticaș Marius.  

 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 114/20.05.2024 privind 

aprobarea situațiilor financiare anuale la data de 31.12.2023 ale societății RUWATIM 
SMDP S.R.L.  

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
În calitate de acționar unic al societății, consiliul județean aprobă sitațiile financiare 

ale societății. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații 
și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia 
pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-
Carmen, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana,Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore și două 
abțineri din partea domnilor consilieri județeni Bojin Mihăiță, Sorincău Ioan. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Moruș Vasile.  
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 115/20.05.2024 privind 

aprobarea închirierii prin licitație publică a unui spațiu aflat în domeniul public al 
Județului Timiș și în administrarea  Muzeului Satului Bănățean Timișoara. 

Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Destinația spațiului este de magazin pentru vânzarea cu amănuntul a articolelor de 

artizanat, artă și a produselor alimentare neperisabile care promovează tradiția și cultura din 
județul Timiș și Banat. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 



13 
 

învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă îmi permiteți domnule președinte de ședință aș dori să intervin la acest 

proiect.  
Aș vrea să spun că, în acest moment dumneavoastră ați dat citire articolului 2 în 

care se spune că se supun spre vânzare cu amănuntul a articolelor de artizanat, artă și a 
produselor alimentare neperisabile care promovează tradiția și cultura din județul Timiș și 
Banat. 

Nu știu dacă există produse alimentare neperisabile care să promoveze tradiția și 
cultura din județul Timiș și  Banat.  

La forma inițială, după ce am discutat cu departamentul de specialitate, înainte de a 
intra în comisii, am înaintat un amendament. Ulterior, am convenit să nu mai fac 
amendamentul și să fie expus cu următoarea modificare: ”… vânzarea cu amănuntul a 
articolelor de artizanat, de artă, care promovează tradiția și cultura din județul Timiș și Banat 
și a produselor alimentare neperisabile”.  

Dacă rămâne forma care este prezentată inițial, noul chiriaș ar putea acolo să 
comercializeze un vin de Recaș și o țuică de Banat. În rest, absolut nimic nu ar putea 
comercializa pentru că Coca cola, stiks-urile sau alte produse de acest tip ambalate, 
neperisabile, nu reprezintă tradiția și cultura în Banat.  

Prin urmare, dacă sunteți de acord, aș dori să dăm un alt enunț la acest articol 2.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Observația dumneavoastră este corectă și, ca să fie clar pentru toți colegii, vă rog 

să reformulați enunțul articolului 2. Vă rog să repetați enunțul articolului 2 pentru a putea fi 
consemnat.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Deci, articolul 2 va avea următorul enunț: ”Destinația spațiului este  de magazin 

pentru vânzarea cu amănuntul a articolelor de artizanat, de artă, care promovează tradiția și 
cultura din județul Timiș și Banat și a produselor alimentare neperisabile”.  

Acum, dumneavoastră în calitate de inițiator,  decideți dacă îl considerați  un 
amendament sau o considerați o eroare materială ca să nu mai trecem prin toată procedura.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
O considerăm eroare materială. Observația dumneavoastră este corectă. Vă 

mulțumim.  
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Cred că nu am deranjat cu nimic domnule președinte de ședință.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Tocmai ce am spus că observația dumneavoastră este bună și că vă mulțumim.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Sunteți un băiat bun.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Întotdeauna am fost domnule Bădina dar perspectiva din care se privesc lucrurile 

diferă.  
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Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte de ședință, este mai mult spațiu în sală și lucrurile  se văd mai 

bine.  
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Din avion, domnule coleg.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule Bădina, întotdeauna din avion este o perspectivă  bună și nu greșești.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, dar trebuie să fim și cu picioarele pe pământ. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu (verbal),  Bojin 
Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-Alexandra, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu 
Alexandra-Viviana,Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore.  

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Dobra Călin-Ionel, Cocean Liviu-Marius, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Grigoroiu Eugeniu.  

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 116/21.05.2024 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice cu principalii indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiție publică ”Pistă de biciclete Timișoara - 
Cenad: sector I: PTF Cenad  - Lovrin”. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  30 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
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Punctul nr. 12 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 119/27.05.2024 privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 68/15.03.2022 privind aprobarea 
documentației de proiectare faza Proiect tehnic actualizat, a devizului general și a 
indicatorilor tehnico-economici ai investiției precum și aprobarea contribuției 
financiare a Județului Timiș la finanțarea investiției derulate în cadrul proiectului 
“Construirea a 3 locuințe protejate și reabilitare și dotare și extindere 1 Centru de zi 
Periam” cod SMIS 119772. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu 
Alexandra-Viviana,Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Grigoroiu Eugeniu, 

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 120/28.05.2024 privind 

aprobarea rectificării nr. 3 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Grigoroiu Eugeniu, Dobra Călin-Ionel, Țecu Alexandra-Viviana.  
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  nr. 121/28.05.2024 privind 

aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiții “Centrul de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilități Lugoj” 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
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Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-
Grigore și o abținere din partea domnului consilier județean Andea Petru.  

Nu au votat: Bădina Nicu,  Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Moș Cristian-Alin.  

 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  nr. 122/28.05.2024 privind 

aprobarea documentației tehnico – economice ”Studiu de soluție aferent Etapei I: 
”Lucrări de tip renewal” din cadrul Componentei B:  Reșița Nord - Voiteni (definită în 
ghidul PNRR: lucrări de reînnoire infrastructură feroviară pentru secțiunea Reșița 
Nord  - Voiteni), parte a contractului de servicii de ”Elaborare a Studiului de 
prefezabilitate, a Studiului de fezabilitate, întocmire a documentației tehnice pentru 
achiziție proiect tehnic și execuție, întocmire a documentației în vederea obținerii 
finanțării proiectului în cadrul PNRR sau prin orice alt program de finanțare din ciclul 
financiar 2021-2027, în vederea realizării obiectivului de investiție 
”Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord – Timișoara Nord cu 
extensie Voiteni – Stamora Moravița frontieră” 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana,Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Andea Petru, Bojin Mihăiță, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, 

 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  nr. 123/28.05.2024 privind 

aprobarea Acordului de asociere în vederea implementării Etapei I: ”Lucrări de tip 
renewal” din cadrul Componentei B:  Reșița Nord - Voiteni (definită în ghidul PNRR: 
lucrări de reînnoire infrastructură feroviară pentru secțiunea Reșița Nord  - Voiteni), 
parte a obiectivului de investiție ”Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară 
Reșița Nord – Timișoara Nord cu extensie Voiteni – Stamora Moravița frontieră” 
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Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

   Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bădina Nicu,  Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Grigoroiu 
Eugeniu, Țecu Alexandra-Viviana Dobra Călin-Ionel.  

 
 

Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
Raport de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru intervalul 

01.01.2024 - 31.03.2024, în detaliu, la nivelul  Consiliului Județean Timiș. 
Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 

Dumbrăvița – A1.  
Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce 

stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la 
intențiile de înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

Informare privind  activitatea de rectificare a hotărârilor Consiliului Județean Timiș. 
Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
Dacă sunt intervenții la acest punct?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare 

a Consiliului Județean Timiș. 
 
 

         VICEPREŞEDINTELE                                                 SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                  AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
Alexandru-Constantin PROTEASA                                        Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
 
 

                 Întocmit   
       INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   
                      Aurelia CAUC 


